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La consellera general social-
demòcrata Rosa Gili va entrar 
ahir a Sindicatura una pregun-
ta adreçada al Govern perquè  
respongui per escrit sobre la 
participació dels alumnes de 
segona ensenyança en les acti-
vitats d’hivern que ha proposat 
el ministeri d’Educació durant 
aquest curs escolar. 

Així, Gili vol saber quants 
alumnes de segona ensenyan-
ça participen en les activitats 
d’esquí escolar o en les diverses 
activitats de neu o patinatge. A 
més, la consellera socialdemò-
crata demana un desglossament 
al Govern sobre quants alumnes 
han pres part en cadascuna de 
les activitats, detallant quines 
són aquestes activitats i el repar-
timent dels estudiants segons 
els diferents centres educatius.

Gili motiva aquesta pregunta 
en el fet que aquestes formaci-
ons poden ser importants per 

al futur de molts joves, ja que si 
reben “una bona formació” en el 
món de la neu potser en el fu-
tur poden optar a un lloc de tre-
ball en aquest àmbit, tenint en 
compte el volum de feina que es 
genera cada hivern. 

Rosa Gili demana sobre 
la participació en les 
activitats d’hivern
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La notícia que el Govern espa-
nyol està avaluant la viabilitat 
dels centres de Sant Julià de 
Lòria i d’Encamp va generar 
ahir noves reaccions. D’aquesta 
manera, la consellera d’Educa-
ció de l’ambaixada espanyola, 
María Soledad Salafranca, va as-
senyalar que “no existeixen ru-
mors sobre el tancament” de les 
escoles de Sant Julià de Lòria i 
Encamp. Salafranca va descartar 
que aquests centres es tanquin el 
curs que ve, però va afegir que 
el que sí que s’ha plantejat és “la 
possibilitat de no admetre nous 
alumnes de 3 anys amb un pla a 
diversos anys” vista. 

De fet, aquesta possibilitat de 
no admetre noves incorporaci-
ons ja es va avançar la setmana 
passada com una de les vies que 
estaria analitzant l’executiu de 
l’Estat veí, i l’ambaixador, Al-
berto Moreno, va destacar que 
al llarg d’aquest mes es pren-
drà una decisió sobre el futur 

d’aquests centres. Els pares de 
l’Escola Espanyola d’Encamp, 
a través de l’associació de pa-
res d’alumnes, van manifestar 
ahir el seu neguit sobre el futur 
del centre i van posar en relleu 
que ja han demanat una reunió 
amb l’ambaixador, la conselle-
ra d’Educació de l’ambaixada i 
també amb la ministra d’Educa-
ció, Roser Suñé, per poder tenir 
informació respecte d’aquest 
possible tancament. Així, la pre-
sidenta de l’associació, Beatriz 

Pérez, va expressar ahir “l’espe-
rança” que el centre no tanqui i, 
alhora, va anunciar que faran el 
que puguin per evitar un possi-
ble tancament. 

Els pares esperen que al llarg 
d’aquesta setmana les reunions 
que tenen demanades es puguin 
concretar i, d’aquesta manera, 
poder “esbrinar” quines són les 
intencions respecte de l’Escola 
Espanyola encampadana. Pérez 
considera que el volum de pre-
inscripcions registrades al cen-
tre (una dotzena de nens de 3 
anys segons les xifres facilitades 
la setmana passada per l’am-
baixada) “no justifica” que es 
vulgui tancar perquè hi ha pocs 
alumnes i, en aquest sentit, ex-
pressa la intenció dels pares de 
lluitar per mantenir oberta l’es-
cola ja que consideren que els 
estudiants hi estan “molt bé”.

Cal recordar que els cònsols 
de Sant Julià també han exposat 
la seva intenció de mantenir una 
entrevista amb l’ambaixador i 
han mostrat el seu neguit. 

Salafranca descarta que els 
centres tanquin el curs que ve

escoles espanyoles d’encamp i sant julià de lòRia
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Els pares de l’escola 
d’Encamp han demanat 

una reunió amb 
l’ambaixada i Suñé

Expressen “l’esperança” 
que el centre continuï 
obert i remarquen les 
preinscripcions fetes




